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Titel motie Binnenstad fietsvriendelijk *CONCEPT* 
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18M63 

De Raad, 

Gehoord de beraadslaging, 

Constaterende dat: 
- Er sprake is van een exponentiele toename in het fietsgebruik in stedelijke gebieden; 
- Er steeds meer gebruik gemaakt wordt van elektrische fietsen, OV-fiets en speed-pedelecs; 
- In de binnenstad de bezettingsgraad van de stallingen toeneemt; 
- Bezoekers van bijvoorbeeld Musis en het Stadstheater hun fiets ook graag ’s avonds bewaakt 
stallen tot dat de voorstellingen zijn afgelopen. 

Overwegende dat  
- Eén van de doelen uit NEMIA is het reduceren van uitstoot van stikstofoxiden en roet; 
- De fiets hét vervoermiddel is om emissievrij de binnenstad te bereiken; 
- De gemeenteraad op 27 november 2017 een motie van GroenLinks aan heeft genomen voor 
het uitvoeren van een onderzoek naar de mogelijkheid naar pop-up fietsenstallingen in de 
zuidelijk binnenstad. 

Verzoekt het college  
- Meer bewaakte en onbewaakte stallingsplaatsen te realiseren om de binnenstad en hiervoor 
onderzoek te doen naar geschikte locaties en op welke dagen/tijdstippen er behoefte is om de 
bewaakte stallingen ‘s avonds langer open te houden in verband met voorstellingen, concerten, 
evenementen enzovoort; 
- Te onderzoeken of de bereikbaarheid van de binnenstad met de fiets verder verbeterd kan 
worden door bijvoorbeeld fietsstraten en fietsers voorrang te geven bij verkeerslichten; 
- Voor maart 2019 met voorstellen voor verbetering naar de gemeenteraad te komen. 



en gaat over tot de orde van de dag 

Joël van der Loo en Mark Coenders, GroenLinks 


